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خبـر پاسخگویی شش مدیر شهرداری شیراز به شهروندان از طریق ۱۳۷ طی این  هفته 

شش مدیر شهرداری شیراز شامل سه شهردار منطقه و سه رئیس سازمان هفته 
آینده پاسخگوی مستقیم شهروندان از طریق سامانه ۱۳۷ هستند.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، مدیران 
به  شهر«  خط  »روی  طرح  قالب  در  زمان بندی  جدول  طبق  ماه  هر  شهرداری 
شهروندان  شکایات  و  درخواست ها  پاسخگوی  واسطه  بدون  و  مستقیم  صورت 
هستند. شش مدیر شهرداری شیراز شامل سه شهردار منطقه و سه رئیس سازمان 
هستند.   ۱۳۷ سامانه  طریق  از  شهروندان  مستقیم  پاسخگوی  آینده  هفته  طی 
بنابراین گزارش؛ شهرام سبزیان فرد شهردار منطقه ۱۱ روز شنبه ۱۱ تیرماه، کریم 

معصومی شهردار  سعید  و  تیرماه   ۱۲ ۳ روز یک شنبه  منطقه  شکوهیان شهردار 
منطقه ۱۰ در روز دوشنبه ۱۳ تیرماه جاری پاسخگوی شهروندان از طریق سامانه 
۱۳۷ هستند. شهروندان گرامی همچنین می توانند مسائل و درخواست های خود را 
با روح الله مظفری رئیس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری در روز سه شنبه 
۱۴ تیرماه، مهدی بابایی رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های 
کشاورزی روز چهارشنبه ۱۵ تیرماه و روح الله خوشبخت رئیس سازمان مدیریت 
پسماند در روز پنج شنبه ۱۶ تیرماه جاری در میان بگذارند تا  شنونده و پاسخگوی 

درخواست ها و مشکلات شهروندان باشند.

در جلسه حمایت از سرمایه گذاری استان رخ داد؛

گره گشایی از مشکلات ۳ طرح سرمایه گذاری 
در استان فارس

امام جمعه شهرک های شمال 

غرب شیراز:

وضعیت فرهنگی نمایشگاه های بین المللی 
فارس مطلوب است

شهردار شیراز وعده داد که دهه فجر امسال، فاز اول خط ۲ مترو، حدفاصل 
بهره برداری  آماده  ایستگاه،   ۳ تعداد  با  )ع(  امام حسین  میدان  تا  میانرود 
اقدامات عمرانی برای  با توجه به تداوم  این فاز از خط ۲  شود و گفت: 
بهره برداری از سایر ایستگاه های پیش بینی شده، آغاز به کار خواهد کرد.

مترو شیراز نمود توان متخصصان داخلی است
از  بازدید  حاشیه  در  اصنافی  احسان  سرویس خبری /خدیجه غضنفری: 
روند اجرای پروژه خط دوم قطار شهری شیراز، در جمع خبرنگاران گفت: 
روند  داشتند،  بازدید  پروژه  این  از  ماه های گذشته  برای کسانی که طی 
تغییرات عمرانی، در بخش های مختلف و حجم و بزرگی کار انجام شده 

کاملًا محسوس است.
شهردار شیراز با بیان اینکه در قطار شهری، سه بخش عمرانی، دیجیتال و 
سیگنالینگ و مکانیک مدنظر است، گفت: به جرات می توان مدعی بود 
که درمجموع سه بخش بالغ بر ۷۰ درصد کار با اتکا به دانش، امکانات، 

تجهیزات و تخصص بومی اجرایی شده است.
اصنافی با بیان اینکه بیش از ۹۶ درصد مصالح به کاررفته در اجرای پروژه 
و  پروژه  اجرای  مهندسی  روش های  لحاظ  به  گفت:  است،  ایرانی  مترو، 
بهره برداری و نگهداری از قطار شهری، کار به همت متخصصان توانمند 
ایرانی انجام می شود و حتی در بحث هدایت و پشتیبانی دستگاه تی بی ام 

)حفار( وابستگی کاملًا رفع شده است.
شهردار شیراز با اشاره به انعقاد قراردادی برای تأمین تجهیزات و امکانات 
بخش کنترل و سیگنالینگ با شرکت صنایع الکترونیک ایران، خاطرنشان 
کرد: در خط یک قطارشهری شیراز هم یک شرکت ایرانی اقدامات فنی 
و تخصصی مربوط به این بخش را عهده دار است و خوشبختانه ایران جزو 

معدود کشورهای دارای تکنولوژی در این بخش به شمار می رود.
اصنافی با بیان اینکه ریل مورد استفاده در خطوط مترو هم ایرانی است، 
گفت: در بخش واگن و تجهیزات مرتبط که البته جزو تعهدات وزارت 
کشور به شمار می رود، ۱۰۰ درصد تکنولوژی داخلی نیست؛ البته آخرین 
واگن های تأمین شده برای مترو شیراز، تولید مشترک ایران و چین بوده 
به ۷۰  میزان  این  آینده  در  امیدواریم  و  بومی ست  از کار  که ۴۰ درصد 

درصد افزایش یابد.
شهردار شیراز با بیان اینکه، اجرای خط ۲ مترو در این کلانشهر، بخشی 
از ظرفیت فنی و تخصصی بومی در ابعاد مختلف را به منصه ظهور رساند، 
مختلف  بخش های  در  داخلی  توان  از  حداکثری  استفاده  که  کرد  تأکید 

پروژه توسعه قطارشهری شیراز، همواره مدنظر بوده است.
بهره برداری از فاز یک خط ۲ مترو در دهه فجر امسال

شهردار شیراز وعده داد که دهه فجر امسال، فاز اول خط ۲ مترو، حدفاصل 
بهره برداری  آماده  ایستگاه،   ۳ تعداد  با  )ع(  امام حسین  میدان  تا  میانرود 
اقدامات عمرانی برای  با توجه به تداوم  این فاز از خط ۲  شود و گفت: 
بهره برداری از سایر ایستگاه های پیش بینی شده، آغاز به کار خواهد کرد.

اصنافی ابراز امیدواری کرد که ایستگاه استقلال خط ۲ مترو نیز تا قبل از 
پایان سال، آماده بهره برداری شود و گفت: برای احداث ایستگاه میدان 
امام حسین )ع(، کار حفاری و اقدامات سویل، در عمق منفی ۳۰ متری 
با سرعت خوبی در حال انجام است و این موضوع در بازدیدی که انتهای 

تابستان انجام می شود، مشهود خواهد بود.
طرح جدید برای ادامه خط ۲ مترو

شهردار شیراز با یادآوری اینکه براساس طراحی اولیه، خط دوم مترو تا 
میدان کلبه، ادامه می یافت، گفت: در یک مقطع تصمیم براین شد که با 
هدف تسریع در روند کار، حد فاصل ایستگاه آزادی تا میدان کلبه سعدی، 

تراموا اجرا شود که این طرح رد شد.
اصنافی با تأکید براینکه، قطعاً خط ۲ از ایستگاه آزادی براساس طراحی 
و  جمعیتی  تغییرات  به  توجه  با  گفت:  داشت،  خواهد  ادامه  شده،  انجام 
گسترش شهر در محدوده شرق و شمال شرقی شیراز، طرحی مدنظر قرار 

گرفت که این خط تا ابتدای بلوار سرداران یا میدان سردخانه، ادامه یابد.
وی با بیان اینکه نهایی شدن این طرح بستگی به نتیجه مطالعات و تصویب 
آن در مراجع بالادستی دارد، خاطرنشان کرد: در صورت نهایی شدن این 
طرح، قطار شهری ظرفیتی زیرساختی حمل و نقلی مناسبی برای جمعیت 
نفری ساکن در محدوده شرق و شمال شرقی شیراز و  حدود ۳۰۰ هزار 

مناطق سه و هفت شهرداری فراهم خواهد شد.
شهردار شیراز یکی از مسائل مدنظر در طراحی جدید خط ۲ مترو را، نقطه 
بیان و اضافه کرد: به دلیل لزوم ایجاد محل دپو لوازم،  شروع حفاری ها 
عملیات  ادامه  برای  اقدامات عمرانی، ۲ گزینه  نیاز  مورد   ... و  تجهیزات 
حفاری وجود دارد، گزینه اول تداوم کار از پارک آزادی و گزینه دوم، 

اجرایی شدن حفاری از نقطه مقابل و انتهایی خط است.
اصنافی اضافه کرد: اگر حفاری را از ایستگاه آزادی ادامه دهیم، الزاماً باید 
بخش وسیعی از پارک آزادی را به محل دپو اختصاص دهیم، حال آنکه 
حفظ و گسترش فضای سبز یکی از موارد مورد تأکید مدیریت شهری 
درمجموعه شهرداری و شورای شهر بوده است؛ اما در نقطه انتهایی خط ۲، 

شهرداری زمین مناسب برای این اقدام را در اختیار دارد.
پروژه خط دوم قطار شهری شیراز، در ایستگاه آزادی متوقف نخواهد 

شد 
شهردار شیراز تأکید کرد که در هر حالت، پروژه خط دوم قطار شهری 
شیراز، در ایستگاه آزادی متوقف نخواهد شد و قطعاً تا مقصد نهایی تعریف 
خواهد  امتداد  و  ادامه  جدید،  طراحی  در  مدنظر  نقطه  یا  گذشته  در  شده 

داشت.
باید در بحث مترو گام به گام با راهبرد مطالعاتی حرکت کنیم

از  تقدیر  با  بازدید  این  در  نیز  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نائب 
شهرداری و مجموعه قطار شهری گفت: شاید مردم ما ندانند که فرزندانشان 
در جاهایی به عمق منفی ۳۰ متر زمین در گرما و سرما در حال کار و 

فعالیت هستند.
محمد تقی تذروی با تصریح بر انعکاس صحیح فعالیت های مترو به مردم 

گفت: باید به صورت تخصصی ابهامات برطرف شود.
نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز تصریح کرد: در بحث مترو باید 
قدم به قدم وجب به وجب حرکت کنیم، در برخی موارد باید ایستگاهی 
و  سنگی  دیواره  نظیر  مشکلاتی  دلیل  به  این ها  و  شود  راه اندازی  زودتر 
مواردی است که در عمق چند متری زمین است، پس باید در بحث مترو 

گام به گام با راهبرد مطالعاتی حرکت کنیم.
ابراز  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  ترافیک  و  حمل ونقل  کمیسیون  رئیس 
امیدواری کرد تا در سال ۱۴۰۱ بتوانیم ایستگاه به ایستگاه و فاز به فاز را 

مورد بهره برداری قرار دهیم.
تونل های احداث شده در خط ۲ مترو )خیابان مشیرفاطمی،( عریض ترین 

تونل ها در کشور محسوب می شود
رئیس سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری شیراز در حاشیه بازدید از روند 
اجرای پروژه خط دوم قطار شهری شیراز،  نیز گفت: هم اکنون اقدامات 
عمرانی در ایستگاه های مختلف و طول مسیر خط ۲ مترو با سرعت ادامه 
دارد. امیر یقطین گفت: عمیق ترین نقطه ایستگاهی در خط ۲ قطار شهری 
ایستگاه، محل  این  امام حسین )ع( واقع شده است که  میدان  شیراز، در 

تقاطع خطوط یک و ۲ قطار شهری شیراز محسوب می شود.
یقطین با یادآوری اینکه، عملیات سویل خط ۲ در میدان امام حسین )ع(، 
بدون تأثیر بر روند بهره برداری خط یک، تداوم دارد، گفت: عمق ایستگاه 
امام حسین )ع( در محل سکوی مسافرگیری خط یک ۱۲ متر و در سکوی 

مسافرگیری خط ۲، حدود ۳۰ متر است.
رئیس سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری شیراز گفت: علاوه بر موضوع 
ساختمان های  وجود  مشیرفاطمی  خیابان  کم  عرض  موجود،  ترافیک 
مسکونی، تجاری و اداری متعدد و عمدتاً سازه های قدیمی، از مسائل مهم 

و تأثیرگذار بر روند اجرای پروژه بوده است.
یقطین گفت: اجرای خط دوم قطار شهری شیراز، یکی از نمودهای بارز 
توان فنی و تخصصی مهندسان و متخصصان ایرانی است و تونل های احداث 

شده در خط ۲ قطار شهری در محدوده خیابان مشیرفاطمی، عریض ترین 
تونل ها در کشور محسوب می شود.

وی همچنین از برپایی نمایشگاهی از محصولات بازمهندسی و بومی شده 
در این سازمان خبر داد و گفت: در این نمایشگاه، ۴۵ محصول خارجی 
که توسط شرکت های دانش بنیان بومی سازی و بازمهندسی شده است به 

نمایش گذاشته می شود.

شهردار شیراز خبر داد؛ 

 نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز:

رئیس سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری شیراز مطرح کرد:

رئیس دیوان عالی کشور در شیراز:

  زمینه های فساد در فضای مجازی زیاد شده است 

دستگاه قضایی نباید ملعبه دست این و آن باشد

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دیوان عالی کشور  
احمد مرتضوی مقدم در همایش صلح یاران شوراهای حل اختلاف 
اینکه یک جامعه مطلوب و صالح  بیان  با  استان فارس،  دادگستری 
چهار رکن لازم دارد اظهار کرد: وظیفه ما ساخت یک جامعه سالم با 
ایمان، عمل صالح و تواصی به حق و صبر است و در این میان ایجاد 

صلح و آشتی بین مؤمنین فرع بر این قضیه است.
رئیس دیوان عالی کشور افزود: تواصی به حق گاهی در یک محدوده 
کوچک مثل خانواده انجام می شود که در این صورت خانواده همیشه 
باقی می ماند چرا که در هر زمان، تزلزل در خانواده  سالم و صالح 

ایجاد شود با تواصی به حق از آن پیشگیری می شود.
اختلافات  پرونده های  اینکه  بیان  با  کشور  عالی  دیوان  رئیس 
خانوادگی و طلاق از آثار عدم تواصی به حق است، گفت: جامعه 
روحانیت و آموزش و پرورش و سایر ارگان ها و نهادهای مرتبط 
می توانند در این قضیه نقش آفرین باشند چرا که هر چه تواصی به 

حق کم شود جامعه به سمت اضمحلال می رود.
 مرتضوی مقدم به اهمیت تواصی به حق در عرصه اجتماعی اشاره 
کرد و گفت: در هر شهر و بلادی که روحانیت در آن فعال بوده با 
جامعه سالمی روبرو بوده ایم، در گذشته سرقت و مشکلات اجتماعی 

بسیار کم بود که همه اینها از برکات وجود روحانیت بوده است.
رئیس دیوان عالی کشور با تأکید بر اینکه هرچه تواصی به حق کم 
شود جامعه به سوی انحطاط و اضمحلال پیش می رود اظهار کرد: در 
حال حاضر شاهد هستیم که در برخی خانواده ها به جای فرزند، سگ 

نگهداری می کنند که همه اینها به دلیل عدم تواصی به حق است.
افزایش کلاهبرداری، خیانت، تجاوز به حقوق دیگران به دلیل این 

که تواصی به حق کم شده است
وی افزود: افزایش کلاهبرداری، خیانت، تجاوز به حقوق دیگران نیز 

به دلیل این است که تواصی به حق کم شده است، در حالی که این 
عرصه باید فعال بماند تا جامعه سرپا بماند، هر کجا این مهم، درست 

اجرا و تقویت شود شاهد جامعه سالم خواهیم بود.
اگر جوانان ما از ارزش های دینی تهی شوند، جامعه ما سالم نخواهد 

بود
مرتضوی مقدم ادامه داد: رعایت تقوا در جامعه امروز بسیار دشوار 
است، زمینه های فساد در فضای مجازی زیاد شده است و جوانان ما 
در معرض این آسیب هستند، لذا توصیه به توصیه جوانان به حق، 
اهمیت  دینی  ارزش های  سمت  به  آنها  ترغیب  و  آنها  از  مراقبت 
از ارزش های دینی تهی شوند  ما  بسزایی دارد چرا که اگر جوانان 

جامعه ما سالم نخواهد بود.
ساخت  در  بالایی  بسیار  نقش  روحانیت  جامعه  اینکه  بیان  با  وی 
جامعه دارد گفت: مطالبی که ائمه جماعات در مساجد و ادارات بیان 
می کنند باید سازنده باشد این مطالب را با مطالعه ای که از قبل دارید 
همچنین  دهید،  قرار  توجه  مورد  را  به حق  تواصی  و  کنید  انتخاب 
مطرح  پرونده ای  و  شکایت  که  هنگامی  کلانتری ها  در  ما  عزیزان 
اصلاح  ما  باشند چون هدف  داشته  اصلاحی  نقش  می توانند  می شود 

و گذشت است.
 اهمیت فرهنگ سازی ارزش های دینی در مدارس 

 رئیس دیوان عالی کشور با اشاره به اهمیت فرهنگ سازی ارزش های 
دینی در مدارس تأکید کرد: در سایر کشورها از همان پایه، کودکان 
را در مدارس با معیار نظم و رعایت قوانین و مقررات آشنا می کنند و 
آموزش های لازم را به آنها می دهد، معلمان ما نیز در مدارس باید به 

فرهنگ سازی و آموزش ارزش های دینی توجه زیادی داشته باشند.
وی به رسالت بسیج در تواصی به حق اشاره کرد و گفت: بسیج در 
هر بر برهه و بحران موفق عمل کرده است و در اصلاح و تواصی 
به حق نیز می تواند مؤثر عمل کند و نقش برجسته ای در این عرصه 

دارد.
بیجا  توقعات  اثر  بر  دادرسی  اطاله  گاهی  افزود:  مقدم  مرتضوی   
اعتراض  و  می گیرد  فرد وکیل  می دهد،  رأی  دادگاه  می شود،  انجام 
می کند، طرف مقابل دوباره تقاضای اعاده دادرسی می کند، متأسفانه 
قوانین ما به گونه ای است که اطاله دادرسی در برخی مواقع در آن 
اجتناب ناپذیر است در حالی که دستگاه قضایی نباید ملعبه دست این 
و این و آن باشد. هرگاه پرونده ای مطرح شود ما مکلف به رسیدگی 

هستیم.


